
Zpráva o činnosti Komise Jarošov za II. čtvrtletí 2014 
 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů 
     
 Ve II. čtvrtletí  roku  2014 se uskutečnily  3  zasedání komise: 
 
Člen komise 

 
17.04. 

 
15. 05.  

 
19.06. 

Přítomen 
celkem 

Nepřít. 
omluven 

Nepřítomen 
Neoml. 

Josef Omelka  /předseda/   A   A   A       3     0     0 
Václav Suchánek /místopř/   A   A   A       3     0     0 
Mgr. Pavel Jančář    A   A   A       3     0     0 
PhDr. Rostislav Prchlík   O   A   A       2     1     0 
Jan Zapletal   A   A   A       3     0     0 
František Pavelka   O   A   A       2      1     0 
Dagmar  Vlčková   A   O   A       2     1     0 
Radmila Slavíková   A   A   A       3     0     0 
Věra Nálepová   A   O   A       2     1     0 
Mgr. Oldřich Šipka   O   O   O       0     3     0 
Lubor Komárek   A   A   A       3     0     0 
Věra Mikulková-tajemník   O   A   A       2     1     0 
       

  A – přítomen 
  O -  nepřítomen - omluven 
  N – nepřítomen – neomluven 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 
Schůze komise se konají v místnosti hasičské zbrojnice v Jarošově. Docházka členů na  
jednáních komise je  uspokojivá.  
 
V měsíci květnu navštívil komisi pan místostarosta Ing. Zdeněk Procházka a vedoucí odboru 
dopravy Ing. Jindřich Havelka. Ve svém vystoupení sdělili, že  město Uherské Hradiště 
nezískalo dotaci na umístění a instalaci světelných semaforů v  k. ú. Jarošov. Z tohoto 
důvodu bylo rozhodnuto, že bude řešen světelný semafor u pivovaru za finančního příspěvku 
MK Jarošov a odboru dopravy. 
Dále byl předložen návrh úpravy a rekonstrukce chodníků v místní části Jarošov – lokalita 
Náves, Dědina, Nová cesta. Dle finančních prostředků bude vypracována studie chodníků. 
A budou se hledat finanční prostředky /např. využití dotace/ na realizaci. 
 

 
Pro rok 2014 jsou uvolněny finanční prostředky ve výši 1,41 tis. korun. 
Probíhají přípravy na realizaci investičních akcí v roce 2014 
      -  Oprava chodníku ulice Pivovarská – směr UH /od  vjezdu do ulice „Stará cesta“ – po  
         zastávku „U Bagru“/ 
      -  Světelný semafor u přechodu u pivovaru  /v rámci  opravy komunikace  II/497/ 
 
Požadavky řešené odborem ŽP 
- lavečky kolem řeky Moravy – úkol v řešení 
- stížnost na hřiště na sídlišti Louky – nefunkční a uvolněné hrací prvky, nebezpečí úrazu 

dětí  - úkol v řešení 
-    Požadavek na ořez stromů  na ulici Markov –  za značkou zákazu parkování – v zatáčce     
     před MŠ Markov  a levé části komunikace v ulici Trpínky  – úkol v řešení 
 
Odbor dopravy  
- Problém špatného odkanalizování ulice Pivovarské /u domu čp. 306, 329/ - řešit vlastníky    
  při rekonstrukci  II/497 – úkol v řešení 
- Ulice Dolní, Údolní –  zhoršený  povrch komunikace – úkol splněn 



- Ulice Za Humny – sjezd za mostkem  do ulice „Na Loukách – k č. p. 70 “– úkol splněn 
- Bylo požádáno o doplnění směrníků a  označení  nových ulic  /např. Ke Hrádku/ - úkol v  
  řešení 
- Po velikonocích řešeno odstranění nevhodných nápisů a zajištění u MP uhlídání této  
  velikonoční „tradice“ – úkol splněn 
 
- Odbor školství a sportu 
- Byla řešena otázka nebezpečného výjezdu od sportovního areálu TJ Slavoj  a  Kulturního  
  zařízení u školy - dochází zde k častější kolizi s cyklistou. Vznesena žádost o projednání  
  zprůhlednění části plechového plotu u výjezdu – úkol v řešení. 
 
 

Ostatní záležitosti projednávané na jednání MK 

• Odborem investic předána informace o průběhu  opravy důležité silnice mezi 
Kauflandem a Jarošovem v Uherském Hradišti. Zahájení prací od 17.3.2014 – 
harmonogram prací. 

• Spolu s opravou bylo řešeno s městskou policií dohlížení na bezpečný přechod u 
základní školy. 

• MK projednala materiál odboru ŽP – „návrh lokalit, který bude upravovat OZV č. 
1/2008 „Pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství ve městě Uh.Hradiště a 
vymezují se   prostory pro volné pobíhání psů“. Pro místní část Jarošov se jedná o 
stejnou lokalitu, pozemek parcelní č. 856/9. 

           MK vzala na vědomí předložený materiál  a  souhlasí se stávajícím prostorem.     
• MK projednala informaci o zrušení veřejných telefonních automatů společnosti 

Telefónica Czech Repulic, a.s.. 
 
                                                                      

III. Způsob splnění úkolů uložených RM s konkrétním návrhem opatření 
Rada města neuložila ve II. čtvrtletí   roku  2014  místní komisi v Jarošově žádný úkol. 
  
 
IV. Doporučení a návrhy komise: 
Viz  bod II. 

 
 
 

Harmonogram  jednání  Místní komise Jarošov na   III. čtvrtletí  2014 
Datum   Čas   Místo jednání 

04. 09.  18:00 Hasičská zbrojnice 

02. 10.  18:00 Hasičská zbrojnice 

 
 
 
Josef Omelka, v.r.                                                      Věra Mikulková 
 předseda MK                                                              tajemník MK 
 
 
 
 
V Uh. Hradišti 22. 07. 2014 
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